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Betreft: herontwikkeling Het Groene Veld – schep ruimte voor de vrije ruimte 
 
Geachte wethouder en commissieleden, 
 
Een maand geleden kwam mijn buurvrouw Sarah hier een zaadje planten over de herontwikkeling 
van Het Groene Veld en ik ben nu hier om u een update te geven en een verzoek neer te leggen. 
 
In het voorlopige inrichtingsplan is 25% van de grond bestemd voor Nuts, 25% voor sport en 50% 
voor cultuur en recreatie. In getallen is dit overzichtelijk maar om dit te verwezenlijken op 
een manier dat alle stakeholders de gewenste kwaliteiten voor Noord tot hun recht kunnen laten 
komen is een lastige opgave.  
Al langer bleek dat de Nuts niet de hele 25% nodig heeft, mede daarom vindt er de laatste maanden 
overleg plaats met het stadsdeel, de Expeditie Vrije Ruimte en andere partijen om ook de huidige 
succesvolle Experimentele Woon Werk Gemeenschap, waarvan ik deel uitmaak, in te passen. Er is 
ook geen discussie meer over de bewezen meerwaarde die Het Groene Veld geeft aan onze stad. 
Wel wordt daarbij steeds meer duidelijk dat als je alle puzzelstukjes wil leggen, geen enkel 
puzzelstukje kwalitatief tot zijn recht komt. 
 
Er is bij niemand twijfel dat er ruimte nodig is voor uitbreiding van de Amsterdamse 
nutsvoorzieningen. Voor wat betreft sport maakt de Sportraad duidelijk dat er knelpunten zijn. 
Evenzo is er een noodzaak voor de vrije ruimte in Amsterdam. Niet voor niets is er vanaf 2020 
vastgesteld beleid gemaakt om de rafelranden te beschermen en om nog in deze collegeperiode een 
Experimentele Woon-, Werkgemeenschap (EWW) te realiseren. In juli 2021 is er in opdracht van 
Ruimte en Duurzaamheid een haalbaarheidsonderzoek uitgevoerd naar de mogelijkheid van een 
EWW in Amsterdam en Het Groene Veld kwam daaruit als beste locatie naar voren. 
 
Welnu, inzake de inrichting van Het Groene Veld zijn de eerste stappen richting de geplande zonering 
al gemaakt. Vattenfall bouwt vanaf 1 oktober een Hulpwarmtecentrale. De huidige bewonersgroep 
verplaatst momenteel 15 huishoudens en maakt daarmee plaats voor het bouwterrein. Voor de 
laatste stap, de inpassing van de sport, is er tussen partijen meer tijd en overleg nodig en beide 
dienen zich nu uit zichzelf al in de aanloop van de ontwikkeling aan.  
 
Want inmiddels is duidelijk dat Vattenfall een bouwtijd nodig heeft van pakweg 2,5 jaar. Daarnaast 
overlapt het bouwterrein van Vattenfall met het deel waar eventueel sport zou kunnen komen. Tot 
slot is het logistiek onmogelijk om een tweede bouwproject op het terrein te hebben, naast de bouw 
van de HWC. 
Deze 3 aspecten scheppen de mogelijkheid om de op 1 oktober a.s. aflopende overeenkomst van de 
bewonersgroep en Het Groene Veld te verlengen, in ieder geval tot het moment van gereedkomen 



van de HWC. De tussentijd kan benut worden om met alle partijen te onderzoeken hoe de vrije 
ruimte en de sport op of rondom Het Groene Veld maximaal tot hun recht kunnen komen, ook met 
het oog op de toekomst. En in diezelfde tussentijd kan de bewonersgroep en Het Groene Veld met 
hun culturele en maatschappelijke programmering, die gemiddeld drieduizend bezoekers per maand 
trekt, Noord en de stad gewoon blijven opfleuren. 
 
Wij willen u als gemeente dringend verzoeken in te stemmen met dit verlengingsvoorstel. Zodat wij 
naast het helpen verhuizen van Sarah en 14 anderen ook door kunnen gaan met culturele 
programmering deze zomer waarbij we zo’n 3000 bezoekers per maand trekken.  
 
Wij staan daarin overigens niet alleen. Gisteravond werd er in de stadsdeelcommissie Noord positief 
besloten over een ongevraagd advies van de commissieleden, waarin ongeveer hetzelfde 
verlengingsvoorstel aan het dagelijks bestuur was voorgelegd.  
 
Tot slot, wij zijn vanzelfsprekend niet tegen sport, wij gunnen de sport net zo hard een plek in de stad 
als onszelf, het is alleen dat wij niet willen dat we op beleidsniveau tegen elkaar worden uitgespeeld. 
Een bredere bestuurdersblik, waarin voldoende ruimte wordt gerealiseerd om de kernkwaliteiten 
van de Experimentele Woon-, Werkgemeenschap en de sport tot bloei te laten komen, laten we daar 
gezamenlijk naar zoeken. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Daan van den Ende 
Namens iedereen van Het Groene Veld 
 
 
 
 
 
  
 
 
 


